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Írásbeli kérdés
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke

Érkezett :

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Németh Lászlón é
nemzeti fejlesztési miniszter asszonynak

„Vizsgálták-e a MÁV Trakció Zrt. nél a mozdonyok bérbeadásának szabályszerűségét?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért tőle, mert e tárgykörben a Kormány

tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A MÁV Trakció Zrt. saját humán- és mozdonykapacitásaival vontatási-tolatási tevékenységet vége z

annak érdekében, hogy egyrészről a MÁV Start Zrt. személyszállítási tevékenységéhez szüksége s

mozdonyok társaságcsoporton belül biztosíthatóak legyenek, másrészrő l pedig — a további szabad

kapacitásokkal — vasúti áruszállító társaságok részére nyújtott szolgáltatások eredményeképpen bevé -

telt és profitot realizáljon.

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogom-

mal élve az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-

ján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Folytatott-e vizsgálatot a MÁV Trakció Zrt. felügyelőbizottsága annak kivizsgálása érdeké-

ben, hogy a mozdonyok bérbeadása szabályszerű-e, az milyen eredményességgel történik,

esetlegesen sérülnek-e tulajdonosi érdekek?

2. Ha folyt ilyen vizsgálat, mi lett annak az eredménye?

3. Van-e arról tudomása, hogy a MÁV Trakció Zrt. milyen feltélekkel és milyen eredményes-

séggel adja bérbe mozdonyait ?

4. A minisztérium foglalkozott-e a fenti kérdések megvizsgálásával?



Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . december 19 .

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő

MSZP
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